


:من نحن
نحن في شركة إعمار ومعالجة نفخر بتقديم خدمات عالية الجودة في مجال 

تأسيسنا الإنشاءات العامة، معالجة المباني، حقن التربة، وأعمال التشطيبات منذ
على مدار السنوات، اكتسبنا سمعة مرموقة. في سلطنة عمان2008في عام 

يير كرواد في هذا القطاع، معتمدين على الابتكار، الجودة، والالتزام بأعلى معا
.السلامة والاحترافية

طمح إلى أن توسعنا حديثاً بفتح فرع لنا في المملكة العربية السعودية، حيث ن
من رؤية نكون جزءاً فعالًا من التحول العمراني الكبير الذي تشهده المملكة ض

ية نهدف من خلال تواجدنا في السوق السعودي إلى تقديم حلول إنشائ. 2030
ة الحديثة متكاملة تساهم في تحقيق التنمية المستدامة ودعم البنية التحتي

.للمملكة

وتفانٍ فريقنا يتكون من مهندسين وفنيين ذوي خبرة عالية، يعملون بشغف
حن ملتزمون ن. لضمان تحقيق رضا عملائنا وتلبية توقعاتهم بأفضل صورة ممكنة

درتنا على بتقديم حلول مبتكرة، فعالة، ومستدامة، ونؤمن بأن نجاحنا ينبع من ق
.بناء علاقات طويلة الأمد مع عملائنا وشركائنا



Our Company, we pride ourselves on delivering high-quality services in general 
construction, building treatment, soil injection, and finishing works since our 
establishment in 2008 in the Sultanate of Oman. Over the years, we have earned a 
prestigious reputation as leaders in this sector, relying on innovation, quality, 
and adherence to the highest standards of safety and professionalism.

Recently, we expanded by opening a branch in the Kingdom of Saudi Arabia, 
where we aspire to be an active part of the significant urban transformation that 
the Kingdom is experiencing under Vision 2030. Through our presence in the 
Saudi market, we aim to provide integrated construction solutions that 
contribute to achieving sustainable development and supporting the Kingdom's 
modern infrastructure.

Our team consists of highly experienced engineers and technicians who work 
with passion and dedication to ensure customer satisfaction and meet their 
expectations in the best possible way. We are committed to providing innovative, 
efficient, and sustainable solutions, believing that our success stems from our 
ability to build long-term relationships with our clients and partners.

About us:



:اهدافنا

تقديم خدمات عالية 
الجودة في مجال 

الإنشاءات ومعالجة 
.المباني

دامة دعم التنمية المست
ة من خلال حلول مبتكر 

.وفعالة

بر تحقيق رضا العملاء ع
فضل تلبية توقعاتهم بأ
.صورة ممكنة

المساهمة في رؤية 
من خلال 2030المملكة 

المشاركة في الثورة 
.العمرانية في السعودية



Our Objectives:

Provide high-quality 
services in 

construction and 
building treatment.

Support sustainable 
development 

through innovative 
and efficient 

solutions.

Achieve customer 
satisfaction by 
meeting their 

expectations in the 
best possible way.

Contribute to Vision 2030 
by participating in the 

urban transformation in 
Saudi Arabia.



Some of Our projects 

ا بعض من مشاريعن













































Our services: :اخدماتن
1- Construction of residential, commercial and industrial buildings

2- Construction of Water and Sewage Tanks, Lifting Stations, Chambers 

and Culverts

3- Construction of Bridges, Tunnels & Underpasses.

4- All Finishing works

5-Soil Injection

6- Concrete Repair (Cracks injection, injection of water tanks & Building 

strengthening)

7- Lifting bridges and heavy metal constructions, and changing the 

bearing Pads of their flexible and poot bearing types.

8- Changing the expansion joints.

9- Supporting concrete structures by using fiber technology.

10- Hardscaping works (Curbs, Walkways by using different types of 
finishing material)

11- Restoration of archaeological sites

تشييد المباني السكنية والتجارية والصناعية-1

راتإنشاء خزانات المياه والصرف الصحي ومحطات الرفع والغرف والعبا-2

.إنشاء الجسور والأنفاق والأنفاق-3

جميع أعمال التشطيبات-4

حقن التربة-5

(انيحقن الشقوق وحقن خزانات المياه وتقوية المب)إصلاح الخرسانة -6

اعها رفع الجسور والإنشاءات المعدنية الثقيلة وتغيير المحامل بأنو-7

.المرنة والمحامل

.تغيير فواصل التمدد-8

.دعم الهياكل الخرسانية باستخدام تقنية الألياف-9

ن الأرصفة، الممرات باستخدام أنواع مختلفة م)أعمال الهاردسكيب -10

(مواد التشطيب

ترميم المواقع الأثرية -11





 Contact:لللتواص

us:

966580227114

Info@cortech.cc

www.cortech.cc

العليا-الرياض-المملكة العربية السعودية




